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a r m a n m e l i . i r

»هدایتیان« مربی تیم ملی تنیس 
روی میز   زیر ۱۱ سال آمریکا شد 

ایسنا: یک ایرانی به عنوان مربی تیم ملی تنیس 
روی میز پسران زیر ۱۱ سال آمریکا انتخاب شد. 
آمریکا برای حضور در مسابقات تنیس روی میز 
زیر ۱۳ سال و زیر ۱۱ سال قهرمانی پان آمریکن 
مربیان تیم های ملی  خود را معرفی کرد و یک 
ایرانی نیز موفق شد صاحب سمت شود. کیومرث 
هدایتیان، ملی پوش سابق جوانان ایران به عنوان 
مربی تیم زیر ۱۱ سال پسران آمریکا انتخاب شد. 
سایت تنیس روی میز آمریکا در مورد این انتخاب 
نوشت: کیومرث هدایتیان بیش از ۲۰ سال سابقه 
مربیگری دارد. او به عنوان یک بازیکن در بازی های 
آسیایی جوانان به نمایندگی از تیم ملی ایران 
شرکت کرد. او همچنین به طور حرفه ای در لیگ 
آلمان بازی کرده و بیش از ۲۰سال در مسابقات 

سراسر اروپا شرکت کرده است. 

 شکسته شدن ۲ رکورد ملی 
در دوومیدانی بانوان

تسنیــــم: دومیــــن روز از مرحـــله 
دوم بیست وپنجمین دوره رقابت های دوومیدانی 
قهرمانی باشگاه های کشور در بخش بانوان،  در 
مجموعه ورزشی آفتاب انقلاب پیگیری شد. در 
ماده پرش با نیزه مهسا میرزا طبیبی از تیم پلیمر 
خلیج فارس خرم آباد با ثبت رکورد 4.۰۳ متر 
رکوردملی و باشگاهی را شکست. رکورد پیشین 
این ماده در هر دو بخش ملی و باشگاهی کشور با 
4.۰۲ متر متعلق به خودش بود. البته این رکورد 
پس از تایید تست دوپینگ ثبت خواهد شد. 
همچنین در دوی 8۰۰ متر، تکتم دستاربندان 
از تیم پلیمر خلیج فارس خرم آباد با ثبت زمان 
۲:۱۱.77 رکورد باشگاهی را جابه جا کرد. رکورد 
پیشین این ماده در رقابت های باشگاه های کشور 
متعلق به مریم محمودی  بود. این رکورد نیز پس از 

تایید تست دوپینگ ثبت خواهد شد.

خارجازمستطیلسبز

»مسی«  PSG   راضعیف تر  کرده  است
 فشار هواداران و سطح انتظارات از باشگاه 
پاری سن ژرمن بعداز پیوستن لیونل مسی به 
این تیم بسیاربالاتر رفته است و به خاطر همین 
موضوع هم بود که توقف این تیم در اولین بازی 
اروپایی اش در این فصل در خانه کلوب بروژ 
بلژیک با تساوی یک - یک نتیجه ای منفی 
برای آن به حساب آمد. مایکل اوون، ستاره 
سابق لیورپول و رئال مادرید درباره عملکرد 
پاری سن ژرمن بعداز به خدمت گرفتن مسی 
گفت: پاری سن ژرمن تیمی پرستاره است. 
مسی، نیمار و امباپه هم هرکدام بازیکنانی 
فوق العاده هستند، اما قرارگرفتن این ۳ نفر 
در کنارهم ضعیف ترشان کرده است و من فکر 
نمی کنم که آنها جزو مدعیان قهرمانی فتح این 
دوره لیگ قهرمانان باشند. به نظر من تیم های 
انگلیسی شانس به مراتب بیشتری دارند. اوون 
درباره خرید های PSG  اظهارداشت: به عقیده 
من خرید بازیکنانی مانند دوناروما و راموس 
خیلی بیشتر به این تیم برای قهرمانی در اروپا 
کمک خواهد کرد تا بازیکنی مانند مسی. 
 PSG به نظرم آمدن مسی حتی باعث تضعیف

هم شده است.

خـــبر

دیـــدگــاه

تیم استقلال با شکست  مقابل الهلال از رقابت های  
لیگ قهرمانان آسیا حذف شد. استقلال شرایطی خوبی ندارد 
و من قبل از این بازی می دانستم آنها مقابل الهلال شکست 
می خورند، البته تیم الهلال هم خیلی خوب بازی نکرد؛ بلکه 
استقلال خیلی ضعیف بود. با این حال این شکست قابل 
پیش بینی بود، اتفاقاتی در تیم استقلال افتاده که به ضعف 
در مدیریت باشگاه برمی گردد و در نتیجه این نتیجه رقم 
می خورد.  من نمی دانم اگر استقلال بازیکن جذب کرده چرا 
باید نیمکت نشین باشند که به جای جبران بیرون از زمین 
باشند. متاسفانه مدیریت فنی تیم هم مشکل دارد. البته 
وقتی مدیریت باشگاه ایراد داشته باشد خواه ناخواه به همه 
بخش ها تسری پیدا می کند. من بعداز باخت استقلال مقابل 
الهلال دیدم که مدیرعامل و سخنگوی باشگاه مدعی شدند 
که هر بازیکنی که فرهاد مجیدی خواسته جذب کردیم؛ از 
چه زمانی تا حالا این کار درست است که هر بازیکنی که 
سرمربی بخواهد باید جذب شود؟!  سال هاست کمیته فنی 
محلی از اعراب ندارد و اتاق آن در باشگاه سال هاست خالی 
است. در صورتی که کار درست این است که بازیکنان مدنظر 
سرمربی در کمیته فنی مورد بررسی قرار بگیرند و پس از 
اینکه مورد تایید بود باشگاه اقدام به جذب بازیکن کند. من 
فکر می کنم با این صحبت مدیران باشگاه به نوعی مجیدی 
را مقصر باخت می دانستند. در این چند وقت هر مسابقه ای 
که برگزار شد استقلال نتیجه نگرفت. برای بازی مقابل 
الهلال تیم یک هفته زودتر اعزام شد و دلشان هم به این 
اردو خوش بود؛ از آن طرف گابریل از ایتالیا را آورده اند که 
به عنوان دستیار در کنار مجیدی باشد و به آنها کمک کند، 
اما او حتی بازیکنان استقلال هم هنوز نشناخته چه برسد 
به اینکه ایرادهای تیم را بگیرد و در مورد چگونگی بازی نظر 
بدهد، به نظرم همه این موارد گول زدن هوادار است اما آنها 
آگاه تر از این حرف ها هستند و کارشناسی شده فوتبال را 
پیگیری می کنند بنابراین با این حرف ها و وعده وعیده ها 
گول نمی خورند. من بعید می دانم تیم استقلال با این 
شرایط در لیگ برتر هم نتیجه بگیرد. البته مجیدی هم 
مقصر است او قول هایی می دهد که عملی نمی شود، در 
این شرایط هوادار هم ناراحت می شود و انتظار نتیجه دارد. 
مجیدی باید واقعیت ها را بگوید نه اینکه مدام قول دهد و در 
نهایت هیچ اتفاقی هم نیفتد. او باید مشکلات تیم را بازگو 
نکند نه اینکه مدام هوادار را امیدوار به نتیجه  گرفتن کند اما 
در عمل اتفاقی نیفتد. متاسفانه فوتبال ایران با کشورهای 
پیشرفته فاصله زیادی دارد، در کشورهای پیشرفته اردهای 
آماده سازی که برگزار می شود؛ دو تیم مسئولیت بازیکنان 
را برعهده می گیرند؛ یک نفر مسائل مربوط به امورفنی و 
دیگری موارد دیگر را بررسی و تجزیه و تحلیل می کند. 
در آخر فصل هم موارد بررسی شده را در اختیار کادر فنی 
می گذارد. اما در فوتبال ایران همه چیز برعکس است؛ فردی 
مثل گابریل که از خارج آمده؛ اصلا حتی اسم بازیکنان 
استقلال را هم نمی داند ولی از او می خواهند در مورد 

استقلال نظر بدهد.

مقصر اتفاقات استقلال »مجیدی«  است   تیم فوتبال پرسپولیس بعداز پیروزی مقابل 
استقلال تاجیکستان باید به مصاف تیم الهلال 
عربستان برود. بیژن ذوالفقارنسب،کارشناس 
فوتبال کشورمان در این خصوص صحبت کرد. 
  پرسپولیس با پیروزی مقابل نماینده 

تاجیکستان راهی دوربعد شد!
 در تیم پرسپولیس  تغییرات متعددی 
اتفاق افتاده است و کار آنها در لیگ قهرمانان 
بازی  در  پرسپولیس  است.  سخت  آسیا 
با استقلال  نقاط ضعف خود را پیدا کرد 
و معتقدم پرسپولیس بازی های سختی در 
لیگ قهرمانان آسیا در پیش خواهد داشت؛ 
اما مطمئنا کادرفنی پرسپولیس آنالیز خوبی 
از حریفان خود انجام می دهد و با اطلاعات 
کامل مقابل حریفان خود قرار می گیرند. آنها 
چندین بازیکن جوان با انگیزه را جذب کرده اند 
و بازیکنان قبلی نیز باتجربه هستند. بازیکنان 
پرسپولیس به خوبی می توانند نسبت به بازی 

قبلی خودشان تغییر رویه بدهند.
  در خصوص  رفتن بازیکنان  ایرانی به 

تیم های عربی چه نظری دارید؟
 متاسفانه در ۱۰ سال اخیر تمرینات تیم های 
نوجوانان وجوانان همزمان با کلاس های درس 
آنها بوده است و این نوجوانان سرکلاس 
درسشان حاضر نمی شوند. در نتیجه ما شاهد 
فرهنگی،  به لحاظ  کم استعداد  نسل   یک 
اجتماعی و رفتاری هستیم  و اکثر بازیکنان 
ما فقط به دنبال پول هستند. در دوران فوتبال 
ما بازیکنان همزمان فوتبال و درسشان را ادامه 
می دادند. وزارت ورزش وجوانان و فدراسیون 
خصوص  در  منطقی  فکری  باید  فوتبال 
قرارداد بازیکنان کنند. بسیاری از بازیکنان در 
لیگ های پایین کشور هایی مثل امارات و ترکیه 
درآمدشان از فوتبالیست های لیگ برتری ما نیز 
بیشتر است و بازیکنان نیز به همین خاطر به 

لیگ های این کشور ها می روند. 

گفــتوگــو
بیژن  ذوالفقارنسب: 

 پرسپولیس کار سختی 
در آسیا دارد!

تسنیم: سهیل مهدی، رئیس کمیته مسابقات سازمان 
لیگ فوتبال ایران درباره تاریخ برگزاری سوپرجام بین دو 
تیم پرسپولیس و فولاد که گفته شده بود پیش از شروع لیگ 
برگزار می شود، اظهارداشت: ما دو تاریخ را برای برگزاری 
سوپرجام در نظر داریم که اکنون قادر به اعلام آن نیستیم، 
اما برای اعلام نهایی منتظر تصمیم دراگان اسکوچیچ 
هستیم، چون تیم ملی دو بازی بسیار مهم در پیش دارد. وی 
افزود: حداقل چهار بازیکن مهم و تاثیرگذار تیم ملی در دیدار 
سوپرجام هستند که ممکن است سرمربی تیم ملی برای بازی 
با امارات و کره جنوبی به آنها نیاز داشته باشد. این دو بازی 
اهمیت زیادی برای تیم ملی دارد و حتی می تواند تا حدود 
زیادی سرنوشت تیم ملی را برای صعود به جام جهانی ۲۰۲۲ 
قطر تعیین کند. از این رو برگزاری بازی سوپرجام در شرایطی 
که تیم ها فصل بدنسازی را پشت سر می گذارند و بدن ها 
سنگین است، امکان دارد خدای ناکرده باعث آسیب دیدگی 

بازیکنان شود.

  ستاره سوئدی تیم فوتبال میلان اعتراف کرد زمانی که از 
میزان تجربه هم تیمی هایش برای حضور در لیگ قهرمانان اروپا 
مطلع شد، فکر می کرد که آنها دارند او را دست می اندازند. زلاتان 
ابراهیموویچ در آستانه 4۰ سالگی هنوز باانگیزه و باانرژی به دوران 
بازیکنی اش ادامه می دهد و این فصل هم تا الان یک بازی انجام داده 
است و خودش را برای دومین بازی اش در سری A آماده می کند. 
ایبرا گفت: چهارشنبه برای بسیاری از بازیکنان ما اولین بازی شان 
در لیگ قهرمانان بود، اما الان آنها دیگر می دانند که لیگ قهرمانان 
چیست و آنجا باید چگونه بازی کنند. من برای هم تیمی هایم 
خوشحالم. یادم هست در پایان فصل گذشته از آنها پرسیدم که 
چند نفرشان در لیگ قهرمانان بازی کرده اند و فقط دو سه نفر 
دست های شان را بالا بردند. فکر کردم این یک شوخی است، اما 
حقیقت داشت. ستاره سوئدی میلان در ادامه درباره پروژه سوپرلیگ 
اروپا صحبت کرد و اظهارداشت: زمانی که کرونا شیوع پیدا کرد، 

بسیاری از باشگاه ها متضرر شدند، 
روی  نمی توانستند  دیگر  چون 

خیلی از درآمدهای شان و کمک 
هواداران حساب کنند. در این 
میان هم باشگاه  هایی که بیشتر از 
همه متضرر شده بودند، تصمیم 
گرفتند که فورا به شیوه ای این 

ضرر ها را جبران کنند. هیچکس 
اما از ما بازیکنان نپرسید که آیا موافقیم 

یا مخالف، در حالی که اول از همه باید از 
ما سؤال می پرسیدند. آن کسی که این 

تورنمنت را به وجود آورد، یادش رفته از 
ما بپرسد، چون ما بازیکنان هستیم 

که باید به زمین بازی برویم.

فوتبالداخلی

بینالملل

حسنروشن
کارشناس  فوتبال 

آرمان ملی: تیم ملی والیبال کشورمان در ادامه رقابت های 
آسیا که به میزبانی شهر »چیبا« در کشور ژاپن برگزار می شود 
موفق شد چین تایپه را شکست داده تا حریف چین در مرحله 

نیمه نهایی این مسابقات شود. 
  گزارش  بازی 

تیم ملی والیبال ایران در نخستین بازی این مرحله موفق 
به شکست ۳ بر صفر کره جنوبی شده بود و در سومین مسابقه 
سالن به مصاف چین تاپیه رفت. پیش از این، صعود دو تیم 
ایران و چین تایپه به مرحله نیمه نهایی و جمع چهار تیم برتر 
قطعی شده بود و این مسابقه جدال مدعیان برای صدرنشینی 

در گروه F بود که ملی پوشان ایران با شکست حریف در صدر 
گروه قرار گرفتند. تیم ملی والیبال ایران در این مسابقه با 
اقتدار و در ۳ ست متوالی با امتیازهای ۲۵ بر ۱۰، ۲۵ بر 
۲۳ و ۲۵ بر ۱۱ چین تاپیه را شکست داد تا حریف تیم دوم 
گروه E در مرحله نیمه نهایی شود. ملی پوشان والیبال ایران 
در دیدارهای قبلی خود در این رقابت ها موفق به شکست ۳ 
بر صفر تیم های هنگ کنگ، تایلند، پاکستان و چین تایپه 
شده بودند تا با ۵ برد متوالی و بدون واگذاری نتیجه حتی 
یک »ست«، به مرحله نیمه نهایی صعود کنند و تنها تیم 

بدون شکست رقابت ها باشند. 

  حریف  ایران 
تیم چین با کسب رتبه دوم جدول گروه E به عنوان حریف 
تیم ملی والیبال ایران در مرحله نیمه نهایی رقابت های 
قهرمانی مردان آسیا معرفی شد. این دیدار روز شنبه برگزار 

می شود. 
  صحبت های  کاپیتان

میلاد عبادی پور کاپیتان تیم ملی گفت: در ست دوم، بازی 
نسبتا سختی برای ایران بود. خوشبختانه توانستیم امتیاز ۲۳ 
بر ۲۳ را به نفع خودمان تمام کنیم. با اعتمادبه  نفس و تجربه 
بالا توانستیم بازی را به نفع خودمان تمام کنیم. وی به بازی روز 
شنبه هم اشاره کرد و افزود: مطمئنا به تیم خوبی برمی خوریم. 
برد و باخت در این بازی حضور یا عدم حضور در فینال مسابقات 
قهرمانی آسیا را مشخص خواهد کرد. انگیزه بسیاربالایی داریم 

و برای قهرمانی پا به این مسابقات گذاشتیم. 

ایران بدون واگذاری یک »ست«  به نیمه نهایی رسید

 الهلال -  پرسپولیس  

قرعه ای  پر از  انتقام! 

علیرضا منصوریان، سرمربی »نفت  آبادان«:

امانتدار پرچم  »نفت آبادان« هستم 

قرعه کشی  برگزاری  با  آرمان ملی: 
لیگ قهرمانان آسیا تیم های پرسپولیس و 
الهلال به مصاف هم خواهند رفت. پرسپولیس 
در این دیدار به دنبال انتقام حذف استقلال در 
لیگ جاری است و الهلال به دنبال انتقام حذف 

النصر در فصل قبل!  
  قرعه 

یک چهارم  مرحله  قرعه کشی  مراسم 
نهایی لیگ قهرمانان آسیا ۲۰۲۱ به صورت 
فوتبال  تیم  و  برگزار  ویدئوکنفرانس 
پرسپولیس حریف خود را در این مرحله 

شناخت. 
الهلال  عربستان- پرسپولیس  ایران

الوحده امارات-  النصر عربستان
اولسان کره جنوبی-  چونبورک موتورز 

ناگویای ژاپن- پوهانگ استیلرز کره جنوبی
    بازی  در  عربستان!

 AFC طبق برنامه ریزی انجام شده از سوی
مرحله یک چهارم، نیمه نهایی و فینال به 
میزبانی عربستان برگزار خواهد شد. هر 
تیم ۵۰ درصد ظرفیت ورزشگاه را به عنوان 
سهمیه تماشاگرانش در اختیار خواهد داشت. 
بدین ترتیب پرسپولیس به عنوان تنها نماینده 
ایران در مرحله یک چهارم در عربستان نیمی از 
ظرفیت ورزشگاه را در اختیار دارد ولی به دلیل 
اینکه طبیعتا هواداران ایرانی نمی توانند در 

عربستان حضور پیدا کنند نیمی از استادویم 
خالی خواهد ماند.

   صحبت های  مطهری
حمید مطهری درباره مصاف پرسپولیس 
برابر الهلال عربستان در یک چهارم نهایی 
لیگ قهرمانان آسیا اظهارکرد:  قبلا هم درباره 
این مرحله و مصاف مان با تیم های مختلف 
صحبت کرده بودم. ما باید از نظر تاکتیکی 
و فیزیکی خودمان را به شرایطی برسانیم که 
مقابل هر تیمی به خوبی بازی کنیم. برایمان 
فرقی نمی کرد که برابر چه تیمی در این مرحله 
بازی می کنیم؛ اما می دانید تیم های عربستانی 
امکانات بالایی دارند و از ساختار بسیار خوبی 
برخوردار هستند. آنها هزینه های زیادی انجام 
می دهند و در این بخش یک جنگ نابرابر در 
جریان است؛ اما با این حال ما پرسپولیس و 
قدرت اول آسیا هستیم. آنها باید از ما حساب 
ببرند و همه تلاش مان را می کنیم که هم از 
نظر فیزیکی و هم از نظر تاکتیکی خودمان را به 
شرایطی برسانیم که در این بازی موفق باشیم. 
او درباره ستاره هایی که تیم فوتبال الهلال در 
اختیار دارد هم گفت:  می دانیم آ نها ستاره های 
گرانقیمتی مثل موسی مارگا و پرییرا را در 
اختیار دارند و با هزینه های بسیاربالا این 
بازیکنان را جذب کرده اند؛ اما ما تیم مان ستاره 
است چون از نظر کار تیمی فوق العاده هستیم 

و می توانیم بهترین عملکرد را داشته باشیم. 
تک تک بازیکنان ما برایمان ارزشمند هستند 

و همه آنها برای ما ستاره اند.
   نظر  کارشناس

تقابل  درباره  کرمانی مقدم،  مرتضی 
پرسپولیس با الهلال در مرحله یک چهارم 
اظهارداشت:  آسیا  لیگ قهرمانی  نهایی 
 الهلال همیشه تیمی قوی است و اکنون هم 
با استفاده از بازیکنان گرانقیمت خارجی 
کار را برای هر تیمی سخت می کند. مقابل 
استقلال هم دیدیم نفرات خارجی این تیم 
تاثیر زیادی در نتیجه داشتند، اما اطمینان 
دارم پرسپولیس خیلی راحت می تواند مقابل 
حریف عربستانی برنده شود. در حقیقت الهلال 
باید از پرسپولیس بترسد. وی با اشاره به بازی 
استقلال مقابل الهلال ادامه داد: قبل از این 
مسابقه خیلی تعریف تیم الهلال و بازیکنان 
خارجی اش را شنیده بودم. خود استقلالی ها 
هم همین فکر را می کردند و به همین دلیل 
برای این دیدار ترکیب دفاعی انتخاب کردند 
اما هرچه از بازی گذشت و دیدند الهلال آنقدر 
هم که می گفتند زور ندارد، رو به جلو بازی 
کرده و موقعیت های زیادی روی دروازه حریف 
به وجود آوردند. پیشکسوت تیم پرسپولیس 
خاطرنشان کرد: قطعا کادرفنی پرسپولیس 
با آنالیز خوب روی دیدار استقلال و الهلال 
می تواند پی به نقاط ضعف و قوت حریف ببرد. 
البته تاکید می کنم پرسپولیس خیلی قوی تر 
از الهلال است و می تواند در این مسابقه برنده 

شود.
   انتقاد

افشین پیروانی مدیر تیم پرسپولیس درباره 
گلایه های این باشگاه نسبت به ممنوعیت 
پرسپولیس از جذب بازیکن خارجی توضیح 
داد: هرچند تیم الهلال خیلی پرستاره است، 
اما در تیم ما همه ستاره هستند. کادرفنی قوی 
و موفقی داریم اما سوال من این است چگونه 
سال گذشته قانونی وضع شد که همه تبعیت 
کردند اما امسال ناگهان گفتند تیم های پولدار 
و سرمایه دار می توانند بازیکن خارجی جذب 
کنند؟ دیدید مربی و بازیکن خارجی آوردند. 
پیروانی ادامه داد: در حق تیم ما اجحاف شده 
و خواهش می کنم اسم لیگ را تغییر داده و نام 
آن را لیگ سرمایه داری بگذارند. پرسپولیس 
با این همه هوادار نمی تواند بازیکن خارجی 
بگیرد. بحث شان هم این بود که پرونده وجود 
دارد و باید آبروداری شود. سوال من این است 
آقایانی که این تصمیم را گرفتید پاسخ بدهند 
آیا فدراسیون فوتبال به ویلموتس بدهکار 

نیست و پرونده ندارد؟ آنجا آبروی کسی 
نرفته  است؟ سوال بعدی من این است چگونه 
تیم ملی بزرگسال سرمربی خارجی دارد و 

برای تیم امید مربی خارجی می آورند؟
   واکنش  عربستانی ها 

روزنامه الریاضیه عربستان بر این باور 
است که الهلال در دیدار حذفی برابر 
از  پرسپولیس پیروز خواهد شد. یکی 
جذاب ترین بازی های یک  چهارم نهایی 
لیگ قهرمانان آسیا را پرسپولیس و الهلال 
برگزار خواهند کرد. الریاضیه در واکنش به 
این قرعه نوشت: الهلال برابر پرسپولیس؛ 
از مراحل حذفی عبور می کند. پایگاه 
سعودی اسپورت به بررسی آخرین نظرات 
و دیدگاه های کارشناسان رسانه ای فوتبال 
عربستان اخیر پرداخت. فرحان .الفرحان 
یکی از چهره های شناخته شده رسانه های 
ورزشی عربستان در این خصوص نوشت: 
آرزوی ما حضور دو تیم عربستانی در 
نیمه نهایی و صعود یک نماینده از عربستان 
به فینال است، آیا این نمی تواند زیبا باشد؟ 
محمد البکیری دیگر روزنامه نگار عربستانی 
می گوید: در بین تیم های غرب آسیا تنها 
الهلال سابقه قهرمانی در این مسابقات را 
داشته و در شرق هر ۳ نماینده کره جنوبی 
سابقه قهرمانی در آسیا را داشته اند. آیا در 
تقابل چهار تیم که قهرمان شده و چهار تیم 
دیگر که سابقه قهرمانی در آسیا را نداشته اند 
شاهد تولد یک قهرمان جدید خواهیم بود؟ 
عیسی الروقی منتقد و کارشناس ورزشی هم 
می نویسد: آیا فکر می کنید الهلال می تواند 
انتقام شکست فصل گذشته النصر مقابل 
پرسپولیس را از این تیم ایرانی بگیرد؟ 
همانطور که السد موفق شده بود در سال 
۲۰۱9 النصر را حذف کند و الهلال انتقام 
آنها را گرفت. پرسپولیس سال گذشته از 
غیبت الهلال استفاده کرد و النصرِ ضعیف 
را شکست داد و به فینال رسید، حالا وقت 
القویعی روزنامه نگار  انتقام است. معن .
ورزشی نیز در صفحه شخصی خودش 
نوشت: النصر خوش شانس بود که در این 
قرعه کشی حریف الوحده شد، راه آنها 
برای رسیدن به نیمه نهایی آسان است. 
دیگر  ورزشی نویس  الزامل  عبدالکریم .
عربستانی گفت: هر دو تیم النصر و الهلال 
کار سختی دارند اما پرسپولیس از الوحده 
کم خطرتر است چرا که بازیکن خارجی 
تاثیرگذاری در اختیار ندارد و تنها بازیکن 
خارجی این تیم هم تاثیری نخواهد داشت. 

سرمربی تیم فوتبال نفت آبادان گفت: امانتدار پرچم 
نفت آبادان هستم؛ اما همه باید دست به دست هم داده و در 

جبهه واحدی بجنگیم.
  وضعیت 

علیرضا منصوریان درباره آخرین وضعیت تیم فوتبال 
صنعت نفت آبادان اظهارداشت: مجاهد خذیراوی و علی محمد 
دهقان تاکنون در تمرینات شرکت نکرده اند اما به زودی اضافه 
می شوند و کادرفنی تکمیل می شود. زمان زیادی را از دست 
دادیم و فقط یکماه دیگر برای آماده سازی تیم و شروع لیگ 
زمان داریم. بخش اعظمی از تیم ها در این هفته دومین یا 
سومین دیدار دوستانه خود را برگزار کردند اما فکر می کنم 
به زودی بتوانیم تیم خود را تکمیل کنیم. وی افزود: کار را دیر 
شروع کرده ایم اما نمی توانیم کامل بدنسازی کنیم. به لحاظ 
علمی باید فشار تمرینات خود را بالا ببریم. سه هفته پس از 
شروع مسابقات در یک زمان خیلی خوب بازی های تیم ملی 

به ما کمک می کند.
  حضور در آبادان 

سرمربی تیم صنعت نفت آبادان عنوان کرد: از حضور در آبادان 

خوشحال هستم زیرا یکی از مهمترین شهرهای فوتبالی ماست 
و همه در آن فوتبال را خیلی خوب می فهمند. می خواهیم 
به همراه تیم بیرون  و یار دوازدهم مان که هواداران هستند، 
پیشکسوتان، مسئولان سیاسی شهر به خصوص نماینده های 
مجلس، مسئولان پالایشگاه که واقعا در این چند سال تیم را 
حمایت کردند دست به دست هم بدهیم و در جبهه واحدی برای 
صنعت نفت بجنگیم. منصوریان اضافه کرد: ما هم امانتدار این 
پرچم هستیم و می دانیم آبادان به تنهایی از سال 4۵ و ۵۰ تا 
امروز که ۱4۰۰ است بزرگان زیادی در فوتبال کشور داشته 

که بخشی از آنها در قید حیات هستند و برخی از آنها مثل 
پرویز دهداری، استاد بزرگم که افتخار شاگردی اش را 
داشتم و بازیکن مورد علاقه ام در دوران بچگی یعنی 

ابراهیم قاسمپور و عبدالرضا برزگری که افتخار 
داشتم و یکماه با آنها در امارات فوتبال بازی کردم، 
جزو بزرگان آبادان هستند اما باید همه را به اتحاد 

دعوت کنیم.
  سال  سخت 

وی ادامه داد: امسال از سال های سخت است، 

خیلی از تیم ها با عدد بالای ۱۰۰ میلیارد تیم خود را می بندند و 
ما بیشتر باید از گنج جوان های مان استفاده کرده و خریدهای 
به اندازه و مفیدی داشته باشیم. دوست دارم تضمین بانکی 
داشته باشیم و دستکم 4 بازیکن خارجی بخریم، ما کارمان را 
خیلی دیر شروع کردیم و بیشتر بازیکنان سطح بالای لیگ را 
تیم های دیگر برداشته اند. خوش شانس هستیم که می توانیم 
همین 4-۳ بازیکن جدید را هم در تیم مان داشته باشیم. 
سرمربی تیم صنعت نفت آبادان تصریح کرد: در مجموع نسبت 
به توانایی مالی خود سال سختی را پیش رو داریم و می  دانستم 
امسال را به سختی می گذرانم. دو تیم در کشور خیلی مهم 
هستند و پس از استقلال آنها را خیلی دوست دارم. سومین 
تیم هم استقلال اهواز بود که وضعیتش در خوزستان نامعلوم 
است و نمی دانیم چه شرایطی دارد اما صنعت نفت، 
ملوان و نساجی ۳ تیمی هستند که در کشور حرف برای 
گفتن دارند. آبادان مهد فوتبال است و همه در آن حرف 
برای گفتن دارند. وی خاطرنشان کرد: امسال 
دوست داشتم در آبادان باشم زیرا سال ها 
از این گنج فوتبالی دور بودم و تک تک 
ستاره ها را از آبادان، خرمشهر، اهواز 
و شمال خوزستان به تیم های خودم 
می بردم، جوا نان خوبی در صنعت نفت 
داریم. از هواداران می خواهم دعا کنند تا 

بتوانیم امانتدار خوبی باشیم.

    شیخ
شیخ دیاباته مهاجم اهل مالی استقلال که به عنوان 
آقا ی گلی لیگ دسته یافته و عملکردی درخشان در 
ترکیب آبی پوشان از خود به جا گذاشته بود، در فصل 
گذشته نتوانست شرایط خوبی را دنبال کند. این مهاجم 

حالا در تمرینات تیم الغرافه قطر حضور دارد. 

         جمع
با اضافه شدن میلاد محمدی به جمع راه راه پوشان تیم 
فوتبال آ.ا.ک آتن، جمع ملی پوشان ایرانی این تیم جمع 
شد. کریم انصاری فرد در ابتدای فصل گذشته به آ.ا.ک 
پیوست و با پایان لیگ برتر نیز حضور احسان حاج صفی 

و بازگشت او به فوتبال اروپا قطعی شد.

          بازگشت 
محمد آبشک و  پریرا که در نقل وانتقالات تا آستانه 
حضور در پرسپولیس و استقلال نیز پیش رفتند، به 
تمرینات فولاد  اضافه شدند. مذاکرات استقلالی ها با 
شیمبا تا مراحل پیشرفته نیز طی شد و حتی گفته می شود 

قرارداد تنظیم شده ولی در نهایت اتفاقی رخ نداد. 
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